
Protokół Nr LI/2018
z LI sesji Rady Powiatu Pruszkowskiego

w dniu 6 listopada 2018 r.

Przewodnicząca Rady Powiatu Maria Makowska o godzinie 17:05 otworzyła LI sega
Rady Powiatu Pruszkowskiego zwołana na wniosek złożony w dniu 3 1 paździemika 201 8 r.
przez Zarządu Powiatu Pruszkowskiego na podstawie art. 15 ust. 7 ustawy z dnia 5 czerwca
1998 r. o samorządzie powiatowym. Powitała wszystkich przybyłych. Oświadczyła,
że zgodnie z listą obecności w posiedzeniu uczestniczy 25 radnych, co wobec ustawowego
składu Rady wynoszącego 27 osób, stanowi quorum pozwalające na podejmowanie
prawomocnych decyzji(listy obecności radnych oraz gości stanowią załącznik nr l i2 do
niniejszego protokołu). Obrady odbyły się w Starostwie Powiatowym w Pruszkowie,
przy ul. Drzymały 30.

Radna Maria Makowska Przewodnicząca Rady poinformowała, że porządek obrad został
przesłany wraz z materiałami.
Proponowany porządek obrad.

1. otwarcie LI sesji Rady Powiatu Pruszkowskiego.
2. Stwierdzenie quorum.
3. Podjęcie uchwały zmieniającej uchwałę Rady Powiatu Pruszkowskiego zmieniającą

uchwałę w sprawie uchwalenia budżetu Powiatu Pruszkowskiego na rok 2018
WR-606/i8/.

4. Podjęcie uchwały zmieniającej uchwałę w sprawie wieloletnią prognozy finansowej
Powiatu Pruszkowskiego/BR-607/18/.

5. Podjęcie uchwały zmieniającej uchwałę w sprawie uchwalenia budżetu Powiatu
Pruszkowskiego na rok 2018 /BR-608/18/.

6. Zamknięcie obrad.

Tym samym wyczerpany został pkt l i 2 porządku obrad

Radna Maria Makowska Przewodnicząca Rady poinformowała, że kolejnym punktem
potzialdku \est Podjęcie tłchwaW zmieniającej uchwałę Rady Powiatu Pruszkowskiego
zmieniającą tłcttwałę w sprawie ucl'twalenia budżetu Powiatu Pruszkowskiego na lok 2018
/B.R-óOó//8Z Projekt uchwały stanowi załącznik nr 3 do protokołu.

Ad 3

Radna Maria Makowska Przewodnicząca Rady poprosiła Starostę Maksyma Gołosia
t} przedstawieniaproponowanychamiar
Radny Maksym Gołoś Starosta podziękował za przybycie i poprosił Panią Lidia
Truszkowską, Skarbnika Powiatu o omówienie uchwał.

Pani Lidia Truszkowska Skarbnik Polviatu powiedziała, że w uchwale nr XLIX/427/2018
z 25 września 2018 r. zmieniającej uchwałę w sprawie uchwalenia budżetu Powiatu
Pruszkowskiego na rok 2018 brakowało załącznika nr 8, który dokonywał zmian
w załączniku ru 3 do uchwały -- Dotacje celowe na zadania własne powiatu realizowane przez
podmioty nie należące do sektora finansów publicznych. Ponadto powiedziała, że w projekcie
uchwały przekazanym Państwu Radnym wystąpił błąd techniczny, lj. zabrakło zapisu
o załączniku do uchwały. W związku z powyższym zgłosiła autopoprawkę w brzmieniu:
dodaje się paragraf 2 w projekcie uchwały w brzmieniu: ,,Załącznik nr 8, o którym mowa
w $ 1, stanowi załącznik do niniejszej uchwały." i odpowiednio zmienia się numeracja
następnych paragrafów projektu uchwały na 3, 4 i 5.
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Radna Maria Makowska Przewodnicząca Rady otworzyła dyskugę.
Radna Maria Mako)cska Przewodnicząca Rady w związku z brakiem zgłoszeń zamknęła
dyskusję.

Radna Maria Makowska Przewodnicząca Rady poprosiła o przedstawienie opinii
Przewodniczących komisji merytorycznych.

Radna Katarzyna Klimaszewska Przewodnicząca Komisji Budżetu i Finansów odczytała
opinię stwierdzając, że projekt uchwały BR-606/18 został przez członków komiqi
zaopiniowany pozytywnie.
Radny Artur Swiercz Przewodniczący Komisji Zdrowia i Spraw Spolecznych odczytał
opinię stwierdzając, że projekt uchwały BR-606/18 został przez członków komigi
zaopiniowany pozytywnie.

Radna Maria Makowska Przewodnicząca Rady poddała pod głosowanie podjęcie uchwały
zmieniającej uchwałę Rady Powiatu Pruszkowskiego zmieniającą uchwałę w sprawie
uchwalenia budżetu Powiatu Pruszkowskiego na rok 20 1 8 /BR-606/18/ wraz z autopoprawka.

Wynik głosowania:

Głosowało 25 radnych.
Głosów ,,za" -- 25.
Głosów ,,przeciw" -- 0.
Głosów ,,wstrzymujących się" 0

Radna Maria Makowska Przewodnicząca Rady stwierdziła, że uchwała nr LI/441/2018
zmieniająca uchwałę Rady Powiatu Pruszkowskiego zmieniającą uchwałę w sprawie
uchwalenia budżetu Po)viatu Pruszkowskiego na rok 2018 została podjęta. Uchwała
stanowi załącznik nr 4 do protokołu.

Radna Maria Makolvska Przewodnicząca Rady zamknęła punkt 3 i przystąpiła
do realizacji punktu 4.

łlu. 'ł

Radna Maria Makowska Przewodnicząca Rady poinformowała, że kolejnym punktem
pata:ald\.u \est Podjęcie ucha'ab zmieniającej uchwałę w sprawie wieloletniej prognozy
./inansowey Powiatu p'rz/szłowsk/ego /BR-ó07//&/ Projekt uchwały stanowi załącznik nr 5 do
protokołu.

Radna Maria Makowska Przewodnicząca Rady poprosiła Starostę Maksyma Gołosia
o przedstawienie proponowanych zmian.
Radny Maksym Goloś Starosta poprosiła Pana . Mirosława Chmielewskiego, Członka
zarządu Powiatu o omówienie wprowadzanych zmian.
Radny Mirosław Chmielewski, Członek Zarządu uzasadnił zwołanie dzisiejszej seqi
i omówić zmiany do uchwały w sprawie wieloletniej prognozy finansowej Powiatu
Pruszkowskiego.

Radna Maria Makowska Przewodnicząca Rady otworzyła dyskugę.
Radna Maria Makowska Przewodnicząca Rady w związku z brakiem zgłoszeń zamknęła
dyskusję.

Radna Maria Makowska Przewodnicząca Rady poprosiła o przedstawienie opinii
Przewodniczących komisji merytorycznych.
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Radna Katarzyna Klimaszewska Przewodnicząca Komisji Budżetu i Finansów odczytała
opinię stwierdzając, że projekt uchwały BR-607/18 został przez członków komisji
zaopiniowany pozytywnie.
Radny Stanisław Dymura Wiceprzewodniczący Komisji Inwestycji i Roz+voju
Gospodarczego odczytał opinię stwierdzając, że projekt uchwały BR-607/18 został przez
członków komiqi zaopiniowany pozytywnie.
Radna Magdalena Beyer Przewodnicząca Komisji Bezpieczeństwa, Porządku
Publicznego Administracji i Prawa odczytała opinię stwierdzając, że projekt uchwały
BR-607/18 został przez członków komiqi zaopiniowany pozytywnie.

Radna Maria Makowska Przewodnicząca Rady poddała pod głosowanie podjęcie uchwały
zmieniającej uchwałę w sprawie wieloletniej prognozy finansowej Powiatu Pruszkowskiego
BR-607/18.

Wynik głosowania:

Głosowało 25 radnych.
Głosów ,,za" -- 25.
Głosów ,,przeciw" -- 0.
Głosów ,Ovstrzymujących się" 0

Radna Maria Makowska Przewodnicząca Rady stwierdziła, że uchwała nr LI/442/2018
zmieniająca uchwałę w sprawie wieloletniej prognozy finansowej Powiatu
Pruszkowskiego została podjęta. Uchwała stanowi załącznik nr 6 do protokołu.

Radna Maria Makowska
do realizacji punktu 5.

Przewodnicząca Rady zamknęła punkt 4 i przystąpiła

Radna Maria Makowska Przewodnicząca Rady poinformowała, że kolejnym punktem
Ę)otzaldXtu \est Podjęcie uctrwab zmienicgqcej uchwałę w spt'dwie uchwalenia budżetu Powiatu
Przzs-zkowsł/ego /7a /'ok 20/8 /B.R-ó08//&/ Projekt uchwały stanowi załącznik nr 7 do
protokołu.

Ad 5

Radna Maria Makowska Przewodnicząca Rady poprosiła Starostę Maksyma Gołosia
o zreferowanie proponowanych zmian.

Radny Maksym Gołoś Starosta poprosił Panią Lidia Truszkowską, Skarbnika Powiatu
o omówienie uchwał.

Pani Lidia Truszkowska Skarbnik Powiatu omówiła zmiany do uchwały wraz
z uzasadnieniem.

Radna Maria Makuvska Przewodnicząca Rady otworzyła dyskugę.
Radna Maria Makowska Przewodnicząca Rady w związku z brakiem zgłoszeń zamknęła
dyskuqę.

Radna Maria Makowska Przuvodnicząca Rady poprosiła o przedstawienie opinii komiqi
merytorycznych Rady.

Qdnie komisji:
Radna Katarzyna Klimaszewska Przewodnicząca Komisji Budżetu i Finansów odczytała
opinię stwierdzając, że projekt uchwały BR-608/18 został przez członków komiqi
zaopiniowany pozytywnie.
Radny Stanisław Dymura Wiceprzewodniczący Komisji Inwestycji i Rozwoju
Gospodarczego odczytał opinię stwierdzając, że projekt uchwały BR-608/18 został przez
członków komisji zaopiniowany pozytywnie.
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Radna Magdalena Karpiniak Przewodnicząca Komisji Ochrony środowiska i Rolnictwa
odczytała opinię stwierdzając, że projekt uchwały BR-608/18 został przez członków komisji
zaopiniowany pozytywnie.
Radna Magdalena Beyer Przewodnicząca Komisji Bezpieczeństwa, Porządku
Publicznego Administracji i Prawa odczytała opinię stwierdzając, że projekt uchwały
BR-608/18 został przez członków komisji zaopiniowany pozytywnie.
Radna Mirosława śliwińska Przewodnicząca Komisji Edukacji, Kultury, Sportu
i Promocji odczytała opinię stwierdzając, że projekt uchwały BR-608/18 został przez
członków komiqi zaopiniowany pozytywnie;
Radny Artur świercz Przewodniczący Komisji Zdrowia i Spraw Społecznych odczytał
opinię stwierdzając, że projekt uchwały BR-608/18 został przez członków komigi
zaopiniowany pozytywnie.

Radna Maria Makowska Przewodnicząca Rady poddała pod głosowanie po(ujęcie uchwały
zmieniającą uchwałę w sprawie uchwalenia budżetu Powiatu Pruszkowskiego na rok 2017
/BR-608/18/.

Wynik głosowania:
Głosowało: 25 radnych.
Głosów ,,za" -- 25.
Głosów ,,przeciw" -- 0.
Głosów ,,wstrzymujących się" 0

Radna Maria Makowska Przewodnicząca Rady stwierdziła, że uchwała
nr LI/443/2018 zmieniająca uchwałę w sprawie uchwalenia budżetu Powiatu
Pruszkowskiego na rok 2018 została podjęta. Uchwała stanowi załącznik nr 8
do protokołu.

Radna Maria Makowska Przewodnicząca Rady zamknęła punkt 5 i przeszła do punktu 6

/\u. u

Radna Maria Makowska Przewodnicząca Rady powiedziała, ze jest to prawdopodobnie
ostatnia sega V kadencji rady i podziękowała za wspólne cztery lata.

Radna Maria Makowska Przewodnicząca Rady o godz. 17:25 zamknęła LI sesję Rady
Powiatu Pruszkowskiego.

W momencie zamykania sesji przez Przewodniczącą Rady, na salę weszła radna Emilia
Wróblewska.

Przewodnicząca
Rady Powiatu Pruszkowskiego

Maria Makowska

Protokół sporządziła:
Małgorzata Janowska

Roth.dk. q«"'J.
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